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Interpellation av Yvonne Blombäek (MP) om problem med 
framkomligheten för innerstadsbussarna 

Problemet med innerstadsbussarna beror på dålig framkomlighet till följd av 
omfattande trafikstörande arbeten i staden. Om inte jämna tidsluckor hålls 
mellan bussarna glesas trafiken ut för att när bussarna väl kommer är det 
vanligt att den första bussen är fylld till brädden medan de följande bussarna 
har betydligt färre resenärer. 

För varje förseningsminut får den första bussen fler resenärer som 
egentligen skulle ha åkt med bussen efter, vilket får till följd ytterligare 
förseningar och trängsel ombord på den första bussen, samt förseningar för 
de bussar som fastnar i kön bakom den. 

Med anledning av detta vill jag fråga ansvarigt landstingsråd: 

• Vad tänker du göra för att förbättra framkomligheten och därmed 
punktligheten för innerstadsbussarna? 

Stockholm den 09 september 2011 


